
Протокол №3
засідання Президії ради роботодавців та випускників 

факультету технології виробництва
і переробки продукції тваринництва, стандартизації та біотехнології 

Миколаївського національного аграрного університету
від 21.03.2025 року

ПРИСУТНІ: РОМАНЕНКО Ірина Михайлівна - заступниця директора Миколаївської 
філії ДП «Одесастандартметрологія»; ФУРКАЛО Ігор Савич - генеральний 
директор ПрАТ «Лакталіс-Миколаїв»; ГИЛЬ Михайло Іванович - 
випускник, декан факультету ТВІШТСБ Миколаївського НАУ — члени 
президії; ЯСЕВІН Сергій Євгенович - директор СТОВ «ПРОМІНЬ» - член 
ради; запрошені особи: ТРИБРАТ Руслан Олександрович - заступник декана 
факультету з навчальної роботи.

ВІДСУТНІ: КОВТУН Світлана Іванівна - перша заступниця директора з наукової роботи 
Інституту розведення і генетики тварин імені М.В.Зубця НААН; ІВАНОВ 
Сергій Степанович - директор СВК «Агрофірма «Миг-Сервіс-Агро»; 
ШВЕЦЬ Сергій Григорович - начальник Управління безпеки харчових 
продуктів та ветеринарної медицини Головного управління Державної 
служби України з питань безпечності харчових продуктів та захисту 
споживачів в Миколаївської області.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1. Розгляд проектів освітніх програм факультету започаткування 2025 року.

Доповідач: Михайло ГИЛЬ
2. Щодо переліку освітніх послуг факультету і можливість його удосконалення.

Доповідач: Ірина РОМАНЕНКО
3. Щодо організації та проведення наукових й виробничих заходів для потреб громад і 
підприємств регіону.

Доповідач: Ігор ФУРКАЛО
4. Організація навчальних і виробничих практик студентів факультету 2024-2025 
навчального року.

Доповідач: Руслан ТРИБРАТ
5. Поточні питання.

З першого питання
СЛУХАЛИ: ГИЛЬ М.І., декана факультету ТВППТСБ Миколаївського НАУ щодо 

проектів освітніх програм факультету започаткування 2025 року.
ВИСТУПИЛИ: 1) РОМАНЕНКО 1.М., заступниця директора Миколаївської філії ДП 

«Одесастандартметрологія» з оцінкою змісту програм й пропозицією їх 
погодити, оскільки на відкритих засіданнях випускових кафедр члени 
ради, експерти галузі активно долучались в обговоренні й уточненні 
змісту докуменів, а уточнення МОН щодо військової підготовки є 
врахованими робочими групами ОП.

ВИРІШИЛИ: 1) Інформацію взяти до відома.



2) Рекомендувати вченій раді університету затвердити проекти освітніх 
програм за СВО «Бакалавр», «Магістр» й «Доктор філософії» спеціальності 
G6, G13, G21, Н2 й Н6.

ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 3;
«проти» - немає;
«утримались» - немає.

З другого питання
СЛУХАЛИ: РОМАНЕНКО І.М., заступницю директора Миколаївської філії ДП 

«Одесастандартметрологія», щодо переліку освітніх послуг факультету і 
можливість його удосконалення.

ВИСТУПИЛИ: 1) ФУРКАЛО І.С., генеральний директор ПрАТ «Лакталіс-Миколаїв» з 
пропозицією підтримати пропозицію ради й адміністрації, НПП 
Миколаївського НАУ розпочати підготовку бакалаврів за спеціальностями 
«Водні біоресурси та аквакультура», «Хімічні технології та інженерія», як 
такими, що є нагальними для потреб регіону;
2) ГИЛЬ М.І., декан факультету ТВППТСБ Миколаївського НАУ з оцінкою 
стану людських ресурсів й готовності матеріально-технічної бази задля 
забезпечення освітніх послуг зі спеціальностей «Водні біоресурси та 
аквакультура», «Хімічні технології та інженерія».

ВИРІШИЛИ: 1) Інформацію взяти до відома.
2) Клопотати до адміністрації Миколаївського НАУ розглянути 
можливість запровадження освітніх послуг з підготовки фахівців за 1-м 
рівнем вищої освіти, ступеня вищої освіти «Бакалавр» з освітніх 
спеціальностей: «Водні біоресурси та аквакультура», «Хімічні технології 
та інженерія»;

ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 3;
«проти» - немає;
«утримались» - немає.

З третього питання
СЛУХАЛИ: ФУРКАЛО І.С., генерального директора ПрАТ «Лакталіс-Миколаїв», щодо 

організації та проведення наукових й виробничих заходів для потреб громад 
і підприємств регіону.

ВИСТУПИЛИ: 1) ЯСЕВІН С.Є, директор СТОВ «ПРОМІНЬ» з пропозицією провести 
вже в цьому році за досвідом їх підприємства виробничі наради/круглі 
столи з напрямів: тваринництво, біотехнологія й біоенергетика.
2) ГИЛЬ М.І., декан факультету ТВППТСБ Миколаївського НАУ з 
інформацією щодо необхідності в короткі терміни звернутися до членів 
всієї ради з приводу надання ними пропозицій щодо тематичних заходів.

ВИРІШИЛИ: 1) Інформацію взяти до відома.
2) Секретаріату звернутися до членів всієї ради з приводу надання ними 
пропозицій щодо тематичних заходів у 2025 році.
3) За погодженим Президією ради тематичним планом заходів із 
залученням колективів випускових кафедр факультету ТВППТСБ 
організувати у 2025 р. нагальні тематичні круглі столи, тренінги.

ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 3;
«проти» - немає;
«утримались» - немає.



З четвертого питання
СЛУХАЛИ: ТРИБРАТА P.O., заступника декана факультету ТВШ1ТСБ Миколаївського 

НАУ з навчальної роботи з інформацією щодо організації навчальних і 
виробничих практик студентів факультету 2024-2025 навчального року.

ВИСТУПИЛИ: 1) РОМАНЕНКО І.М., заступниця директора Миколаївської філії ДП 
«Одесастандартметрологія» з оцінкою повноти переліку й тривалості 
навчальних та виробничих практик за спеціальностями і необхідністю їх 
виконати в умовах підприємств регіону, на майбутніх місцях 
працевлаштування здобувачів.
2) ЯСЕВІН С.Є, директор СТОВ «ПРОМІНЬ» з підтримкою пропозиції 
голови ради.

ВИРІШИЛИ: 1) Інформацію взяти до відома.
2) Рекомендувати деканату факультету ТВ1Ш1СБ МНАУ сформувати 
процедуру закріплення місць проведення навчальних й виробничих 
практик здобувачам вищої освіти згідно чинного графіку' освітнього 
процесу Миколаївського НАУ в умовах підприємств регіону.

ГОЛОСУВАЛИ: «за» - 3;
«проти» - немає; 
«утримались» - немає.

Голова ради

Секретар ради

Ірина РОМАНЕНКО

Михайло ГИЛЬ


